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Interpellation 

Om Österåkers beredskap inför en flyktingvåg från Ukraina 

Vi bör redan nu förbereda oss för att ta emot flyktingar från Ukraina. FN:s flyktingorgan UNHCR 

menar att det  redan  finns ca 7 miljoner  internflyktingar  i  landet  (2022‐02‐26) och om kriget 

fortsätter beräknas 5 miljoner tvingas fly till Europa och EU.  

Ylva Johansson, som är ansvarig för EU:s migrationspolitik, menar att många som tar sig till Polen 

nu kommer att åka vidare till andra länder där man har vänner och släktingar.  

Österåker måste vara mer förberett för en flyktingvåg än vad vi var hösten 2015. Vi måste ta 

lärdomar av förra flyktingvåg. Vi måste på kort tid bygga upp en organisation så att den klarar 

av mottagandet. Etablera nya kontakter med civilsamhället som spelade en viktig roll år 2015. 

Ha en fungerande kommunikation med statliga aktörer och relevanta myndigheter. Bygga upp 

en  effektiv  etableringsstrategi.  Säkra  kommunala  funktioner, planera  för ökad  efterfråga på 

bostäder,  skolplatser mm och  ha  en  förvaltningsövergripande beredskap  för  att  beslut  som 

behöver fattas snabbt blir så bra och kostnadseffektiva som möjligt. 

 

Utifrån ovanstående vill jag fråga Kommunstyrelsens ordförande 

 

‐ På vilket sätt har Österåker börjat förbereda sig inför en eventuell flyktingvåg från Ukraina? 
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